



# 5D4N Hong Kong / Macau / Zhuhai

## 5 天 4 晚 香港 / 澳门 / 珠海



Travel period until 06 Jul'2017

Tour code: 05HKGMFMZH

- ☆ Return economy class air ticket
- ☆ 2 Nights Choice of accommodation at HKG Hotel
- ☆ 1 Night accommodation at Macau Hotel & 1 Night accommodation at Zhuhai Hotel
- ☆ Include Hong Kong Island half day city tour / Zhuhai City tour with lunch / Macau city tour with lunch
- ☆ HKG – Macau / Zhuhai – HKG Ferry Ticket
- ☆ Return Airport-Hotel-Airport transfer by SIC

### Day 01. Singapore - Hong Kong (Meals on Board)

第一天 新加坡 - 香港

(機上便餐)

Arrival Hong Kong, meet and transfer to hotel for check-in. 接機後返回酒店休息或自由購物。

### Day 02. Hong Kong - Macau (No Meal)

第二天 香港市区游 / 太平山 / 澳門

(不含餐)

Today begins with half day city tour to Golden Bauhinia Square; the "Forever Blooming Bauhinia" Sculpture is a gift from the Central Government to mark the widespread joy of the people at the return of the territory to the Motherland after more than 150 years. After that, proceed to Aberdeen fishing village and catch a glimpse of this place or take an optional sampan ride (at own expenses) for a closer look at their daily activities. Next, visit Repulse Bay, follow by visit Jewel Shop and Chinese Herb Shop. After the city tour, you will be transfer to ferry terminal to take ferry to Macau. (Golden Bauhinia Square will be replaced by mid-levels of Victoria Peak for the view of Hong Kong City for selected Hong Kong Hotel) **(Hong Kong ½ day city tour is compulsory in this itinerary)**

今天将开始半天市区游，首先我们将游览金紫荆广场 - “永远盛开的紫荆花”雕塑是由中央政府赠送的，纪念着超过 150 年的香港回归祖国。接着，将前往香港仔渔村，您也可以选择乘搭舢舨船（自费）游览渔民们的日常生活。接着将继续前往浅水湾，还有参观珠宝店和参茸店。行程结束后，将送往码头乘搭快艇前往澳门。(指定的香港酒店，市区游观赏金紫荆广场可能被取代为游览太平山（中层）)**(在此行程，香港半日市区游是指定参加项目)** Overnight in Macau: Taipa Square Hotel or similar class

### Day 03. Macau - Zhuhai (Breakfast/Lunch)

第三天 澳门 / 珠海

(早/午餐)

After hotel breakfast, starts Macau City tour (with lunch) ~ A Ma Temple ~ Ruins of St Paul, ~ Venetian Resort. After that, transfer to Zhuhai by coach.

早餐后，开始游览澳门市区，首先将乘游览澳门马祖庙、大三巴牌坊、威尼斯人酒店。接着，乘坐大客車去珠海。

Overnight in Zhuhai: Golden palm Hotel or similar class

### Day 04. Zhuhai - Hong Kong (Breakfast/Lunch)

第四天 珠海 / 香港

(早/午餐)

After breakfast, start Zhuhai City Tour including Fisher Girls Statue, Lovers' Road (On bus), Zhongshan the former residence at Dr Sun Yat Se, Cuiheng Village, Putuo Temple, Jewelry shop, Bao Shu Tang shop. Lastly you will have free time at Gongbei shopping plaza before transfer back to Hong Kong by ferry. (Guest own transfer back to Hong Kong Hotel on own arrangement)

酒店早餐后，经过情侣路，观赏珠海市象征渔女像，游览中山故居，参观普陀寺，参观宝树堂，参观工艺品综合。在往码头回香港前，有时间在拱北地下商场自由购物。

### Day 05. Hong Kong - Singapore (Meals on Board)

第五天 香港 - 新加坡

(機上便餐)

Free & Leisure until time transfer to airport for Departure. 自由活動後送往機場返回甜蜜的家。

The sequence of tours maybe re-arrange by land operator. Tour itinerary n price is subjected to change without prior notices. (Compulsory tipping: HKD50~60 in Hong Kong & HKD30~50 in Macau & HKD50 in Zhuhai per person)

Updated: 05 Jan 2017



#### Our Branches

Geylang West CC (Coming soon in Jan 2017)

#B1-49 AMK Hub

Tel: 6452 2262

#B1-59 Bukit Timah Plaza

Tel: 6467 8558

#04-06 Bukit Panjang Plaza

Tel: 6764 8558

#05-19 Causeway point

Tel: 6893 8558

#03-04/05 Century Square

Tel: 6587 8558

#04-04 Compass One

Tel: 6311 8558

#03-25D/E Jurong Point

Tel: 6788 8558

#04-04 Lot One

Tel: 6346 8558

#B1-38 Our Tampines Hub

Tel: 6494 8886

#03-10 Sun Plaza

Tel: 6494 8558

#B2-15 Waterway Point

Tel: 6881 8558



NATIONAL ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS SINGAPORE

SERVICE CLASS



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.Instagram.com/wtstravelsg



www.Facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG

**Booking Hotline: 6466 8558**